



## Pewarna rambut - FARMACA INTERNATIONAL

### WARNA RAMBUT MINYAK WANGI BUNGA

minyak wangi yang mewarna dan halus tanpa ammonia



  
FARMACA INTERNATIONAL

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/farmaca/](http://www.globelife.com/farmaca/)



### WARNA RAMBUT MINYAK WANGI BUNGA

minyak wangi yang mewarna dan halus tanpa ammonia

BUNGA merupakan satu aras yang baru dalam dunia warna untuk mengubahnya menjadi rawatan kecantikan yang sebenar. Rumusnya, kaya dengan bahan-bahan semulajadi seperti Jojoba minyak organik unsur-unsur surih diekstrak air terma dan bijirin Microproteins , Keselamatan, keputusan dan keindahan warna-warna semulajadi yang benar.

Tanpa ammonia wangi , mengubah warna perlantikan dalam masa sebenar yang merehatkan. Tindakan mereka dalam minyak gel lembut dan meninggalkan rambut sutera, tanpa memberi gambaran yang dicelup , untuk keindahan alam semula jadi yang benar.

**warna:** disediakan dalam siri semulajadi ROSSI , ASH, MAHOGANI , Emas , . Dengan bunga warna peribadi anda boleh menyesuaikan warna, menjadikan ia unik. 5 warna-warna cerah untuk mendapatkan hasil yang luar biasa biodegradable: ORANGE , VIOLET biru , Merah, kuning , . Formula inovatif yang direka untuk dicampur dengan FLOWERY , tetapi juga dengan warna-warna lain dalam gel dan krim, menjadi sebahagian daripada kata-kata oleh itu, adalah hasilnya.

**arahan-arahan untuk penggunaan:** permohonan adalah sangat mudah. Dengan mengikuti beberapa peraturan asas teknikal yang sesuai hasil dan kesan yang besar juga biasanya dikira banyak rambut pada sukar untuk merawat. Pewarna gel yang perlu digunakan dalam: 1 bahagian minyak + 1 bahagian bunga Activator (contohnya 50 ml + 50 ml minyak mewarna bunga Activator 20-30-40 jilid kepada keputusan yang anda mahu capai).

#### WARNA PERIBADI

**pembungkusan:** botol dengan penetes dari 150 ml.

**KESTABILAN TINGGI PEMAJU**

**pembungkusan:** botol 1000 ml.

**MINYAK WANGI**

**pembungkusan:** botol 50 ml.